
Jaume Ferrer recorda que el 70% dels pacients de Formentera encara no poden utilitzar el TAC
dimecres, 11 de juliol de 2018 15:58

El president del Consell de Formentera, Jaume Ferrer, ha acompanyat aquest matí a la
consellera de Salut del Govern de les Illes Balears, Patricia Gómez, a la visita realitzada a les
noves instal·lacions de Radiologia de l'Hospital de Formentera on s'ha muntat el tomògraf
d'última generació. Jaume Ferrer ha agraït "al Govern de les Illes Balears i a la Conselleria de
Salut en particular l'esforç que estan realitzant perquè persones que estan passant per
moments difícils i els seus familiars pugin seguir el tractament a l'illa, raó per la qual existia la
demanda tan important de comptar amb un TAC a Formentera".

  

Tot i l'agraïment, Ferrer ha puntualitzat que "encara no és moment de mostrar satisfacció plena
perquè a dia d'avui es realitzen les sessions programades que no necessiten contrast, i això
deixa fora encara el 70% d’usuaris de Formentera que se’n podrien beneficiar, que son els que
necessiten contrast. Hem de continuar fent feina perquè ells també es puguin beneficiar
d'aquesta instal·lació el més aviat possible".
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